
ESPORTS 

Jacint Cabanillas i García, 
de 34 anys, casat amb dos fills 
(una noia de 6 i un noi de 2 
anys) és el nou entrenador de 
la propera temporada del B.M. 
La Roca. 

De paraula i sense em-
buts, es defineix com una perso-
na a qui no li calen els t ítols 
d ' entrenador per exercir la seva 
tasca esportiva. 

Com vas comenpar en 
r esport del Hàndbol? 

Primerament vaig comen-
gar com a jugador del Sale-
sians del bosco Rocafort als 11 
anys, amb aquest equip vaig 
jugar amb els alevins, on vam 
quedar subcampions d ' Espanya, 
en els infantils i un cop vaig 
arribar a I ' edat de venii aig 
estar en . Ia selecció Catalana on 
vam quedar Campions d ' Es-
panya a Càceres, aleshores el 
seleccionador Nacional Juvenil 
em va convocar per què jugués 
a la Selecció Nacional en aquesta 
categoria. 

Quan vaig passar a I ' edat 
sènior em van sortir dues op-
cions f itxar pel Picadero o per 
J .H . Mataró; al final em vaig 
decidir per aquest últim dones 
em va proporcionar un treball. 
Aquest equip militava a segona 
Provincial, on el vam pujar a 
Primera Provincial, I ' altre any 
a 2. Nacional i finalment a 1. 
Nacional. 

Estant en aquest equip 
vaig comencar (a I ' edat de 19 
anys), a exercir d ' . entrenador, 
entrenant a 3 equips escolars. 

Pent el Servei Militar vaig 
jugar amb el B.M. Aranjuez de 
Madrid a 1. Nacional. Un cop 
acabat el servei militar, vaig 
fit><ar per I ' equip Universitari 
en el qual vam pujar a 1. Nacio-
nal arrodonint una gran cam-
panya assolint el campionat 
d 'Espanya . 

En aquests moments com-
binava la tasca de jugador amb 
la d ' entrenador, entrenant 
a un equip femení del Grácia. 

Llavors em vaig dedicar 
solament a entrenar equips i 
vaig f itxar pel Bosco Navas de 
2. Nacional, on vam quedar cam-
pions del nostre grup i vam fer 
la fase d ' ascens a 1, Nacional a 
Reus i contra el H. Reus on vam 
guanyar, però vam tindre de re-
nunciar per falta de manteni-
ment economic' del Club. Des-

amb mi, en Sebastià Borrell i en 
Sadurní Facundo i em van ex-
plicar quins eren els projectes 
que intentar el B.M. La Roca 

en aquests propers 3 anys, els 
quals es tracten d ' aconseguir 
reformar el B.M. La Roca, amb 
un treball de conjunt impor-
tant, el qual vaig acceptar defini-
tivament. 

"A L' EDAT DE JUVENIL 
VAIG JUGAR AMB LA SELEC-
CIÓ CATALANA ACONQUE-
RINT EL CAMPIONAT RE-
GIONAL A CACERES: AIXO 
EM VA CATAPULTAR A LA 
SELECCIÓ NACIONAL JUVE-
NIL" 

prés d ' aquest problema vaig 
decidir deixar 1' hàndbol per 
problèmes personáis. 

I després...? 
Després, vaig venir a suplir 

a mitjans de temporada pasada 
en Francese Vaiera aquí a La 
Roca, encara que no la vaig aca-
bar, perqué vaig tenir uns problè-
mes personáis i em va semblar 
que l 'equip estava salvat. 

La coneixies la tasca duta a ter-
me pel B.M. La Roca? 

S í , hi havia vingut a jugar 
quan la pista estava descoberta. 
M ' en recordo de 1' estima que 
tenía deis germans Pedragosa, 
els quais no els he vist mai mes, 
entre d'altres . 

Tens el titol d'entrenador? 
Primerament us he de dir 

que r hàndbol me' l prenc com 
una cosa secundària i crec que 
els títols no fan les persones, i 
això està demostrat amb altres 
aspectes de la vida. "Personal-
ment crec que els t ítols alimen-
ten inúti l" . 

"PERSONALMENT CREC QUE 
ELS TITOLS ALIMENTAN I-
NUTILS'' 

Quina demarcació ocupaves'en la 
pista quan jugaves? 

Lo meu era barallar-me 
amb la defensa fen fde pivot. 

Quins és el motiu per el que vas 
fitxar pel B.M. La Roca? 

Es van posar en contacte 

" HE FITXAT PEL B.M. LA 
j ROCA PERQUE CREC QUE 
\ S' HI POT FER UNA TASCA 
\ IMPRESSIONANT' 

De I ' any passat fins ara, has vist 
algún eanvi en I' equip en gene-
ral? 

L ' equip és el B.M. La Ro-
ca, aleshores la plantilla és la que 
s ' ha de millorar. Jo crec que hi 
ha 4 ó 5 llocs imprescindibles, 
que són I ' extrem esquerra, ex-
trem dreta, el central i el lateral 
dret. Encabat hem de millorar 
la resta. Evidentment no tenim 
la millor plantilla en aquests mo-
ments. Jo coneixo els altres e-
quips per sobre, però el que no 
sé és si s ' hauran reforgat, però 
crec que en treball, dedicació, 
disciplina i entrega deis meus na-
nos, penso que podem fer un bon 
paper i d ' aquí 3 anys vista por-
tar el B.M. La Roca a primera 
Nacional. 

''EN L ' EQUIP HI VEIG DE-
MARCACIONS QUE ESTAN 
FLUIXES. POTSER QUE HI 
HAGI ALGUN FITXATGE PE-
RO FINS EL 18 DE SETEM-
BRE NO SABRE LA PLAN-
TILLA AL COMPLERT' 
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